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Minnesanteckningar 
Kommunalförbundet Avancerad Strålbehandling  
 
 

Medicinska rådet  
 
Datum: 2012-11-07 
Plats: Telefonmöte 
Tid: 11:00-12:00 
 
 
Ledamöter (frånvarande kursiv text) 
Ordförande Olle Mattsson 
Skandionkliniken Håkan Nyström 
Akademiska sjukhuset  Ingela Turesson Anders Montelius 
Karolinska universitetssjukhuset  Björn Zackrisson   Aris Tilikidis 
Norrlands universitetssjukhus  Per Bergström Mikael Karlsson 
Sahlgrenska universitetssjukhuset  Zahra Taheri-Kadkhoda  Lars Gunnar Månsson 
Universitetssjukhuset i Linköping  Måns Agrup (till11.40) Peter Larsson 
Universitetssjukhuset i Skåne Thomas Björk-Eriksson Per Nilsson 
Universitetssjukhuset i Örebro Bengt Johansson Leif Karlsson 
 
   
 

1. Mötets öppnande och fastställande av dagordning 
Ordföranden hälsar välkommen. Utskickad dagordning fastställs. 
 
Under övriga frågor anmäls förfrågan från Norge om deltagande i Forum Skandion i Lund. 
 

2. Minnesanteckningar 
Minnesanteckningar från Medicinska rådets möte 120926 läggs till handlingarna. 
 
 
3. Minnesanteckningar Medicinska rådets AU 
Minnesanteckningarna från AU 121017 läggs till handlingarna 
 

4. Direktionshandlingarna 121114 
Direktionshandlingarna gås igenom. Flera av punkterna på dagordningen finns med som särskilda 
punkter på Medicinska rådets dagordning nedan och avhandlas under respektive rubrik. 
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Medicinska rådet noterar informationen. 
 
 

5. Rapporter  
a. Byggnation tidplan 
Olle Mattsson och Håkan Nyström informerar. Bygget framskrider enligt plan. Vid ett möte 
föregående vecka med särskilt fokus på konsekvenserna av byggstrejken i våras på BOD (Building 
Occupancy Date) den 17 maj 2013 beslutades att tidplanen ligger fast. 
 
Medicinska rådet noterar informationen. 
 
b. Länssjukhusens involvering 
Måns Agrup informerar. Flera återkopplingar har kommit på Måns utsända frågor. Engagemanget 
varierar mellan de olika sjukvårdsregionerna. Redovisning kommer att ske på Forum Skandion i Lund 
i slutet av månaden. 
  
Medicinska rådet noterar informationen. 
 
c. Medicinska rådets roll och bemanning 
Mikael Karlsson informerar och gör en summering av hittills inkomna synpunkter. Diskussion vidtar. 
Medicinska rådet enas om att Mikael presenterar sin summering på Forum Skandion i Lund för fortsatt 
dialog. 
 
d. Möte med verksamhetscheferna för sjukhusfysik i Uppsala den 18 oktober 
Deltagande verksamhetschefer informerar. Bland annat diskuterades gemensamma regler och synsätt 
för sjukhusfysikermedverkan först i Trento och sedan i våra egna acceptancetester och inmätningar. 
Även normtal för sjukhusfysikerbemanning inom strålbehandlingsverksamhet avhandlades. 
 
e. Resursstöd IS/IT och telefoni 
Håkan Nyström informerar att Skandionkliniken har behov av resursstöd från universitetssjukhusen 
inom IS/IT och telefoniområdet. Frågan avhandlades även på sjukhusfysikerchefernas möte i Uppsala. 
Håkan har också tagit kontakt med några tänkbara personer för att sondera möjligheterna. Avstämning 
kommer att ske med berörda verksamhetschefer inför en eventuell medverkan.   
 
f. Kontaktpersoner vårdprogramsarbetet 
Olle Mattsson informerar att han nu har fått minnesanteckningarna från onkologchefernas möte i 
Uppsala där kontaktpersoner för de olika vårdprogramsgrupperna nominerades. Onkologcheferna 
beslutade att nästa steg i processen var att respektive verksamhetschef skulle vidtala de nominerade. 
Kontakter med några av dessa visar att detta ännu inte har skett.  
Diskussion vidtar. 
Betonas ånyo vikten av att aktiviteterna inom vårdprograms- och studieprogramsarbetet måste 
intensifieras. 
Olle Mattsson tar med sig frågan till nästa möte med onkologcheferna den 28 november. 
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6. Uppdrag från direktionen att utreda avrop av det tredje gantryt 
Olle Mattsson och Håkan Nyström informerar att arbete pågår baserat på följande aktiviteter:  
. 

a. Bedömning av teknikutveckling på 1-4 års sikt 
b. Bedömning patientunderlag, antal fraktioner och kapacitetsbehov 
c. Upprampning och behandlingskapacitet med 2 resp 3 gantryn 
d. Bedömning ekonomi 
e. Installationskonsekvenser 
f. Förslag till rekommendation för fortsatt process 

 
Olle Mattsson och Håkan Nyström rapporterar om sitt möte med utvecklingscheferna på IBA den  
19 oktober med anledning av aktivitet a.  
 
Lämnas öppet för synpunkter varpå diskussion vidtar. 
 
Medicinska rådet enas om att rekommendera direktionen att 

 starta förhandlingar med IBA om ett avrop av det tredje gantryt och  
 när detta är gjort ta ställning till om en beställning av det tredje gantryt ska läggas.  

 
  

7. Samarbete Trento: rapport från besök 121105 
Håkan Nyström och Olle Mattsson rapporterar att de tillsammans med Christina Dahlgren Vallhagen 
besökt Trento föregående dag. Bland annat klargjordes förutsättningar och roller för samarbetet och 
innehållet i den dosimetrikurs som gemensamt kommer att hållas i Uppsala den 27 – 28 november. 
Ytterligare planering av detaljer i samarbetet kommer då att ske. 
 

8. Inför mötet med landets onkologchefer den 28 november 
Olle Mattsson informerar att han kommer att medverka på onkologchefernas möte den 28 november. 
Onkologerna önskar att få frågor relaterade till SSM och socialstyrelsen särskilt belysta. I enlighet med 
punkt 5f ovan kommer även kontaktpersonsfrågan och vårdprogramsarbetet att tas upp.  
 

9. Tillsättning vårdchef 
Olle Mattsson informerar att tillsättningen av vårdchef blev klar tidigare innevarande dag. Namnet 
kommer att tillkännages inom kort.  
 

10. Kompetens och utbildningsfrågor 
Olle Mattsson rapporterar att man inom medicinska rådets AU diskuterat behovet av 
kompetensutvecklingsinsatser för onkologer och onkologisjuksköterskor liknande de som nu 
genomförs för sjukhusfysiker.  
Diskussion vidtar. 
Medicinska rådet ställer sig bakom förslaget och att frågan bereds vidare. 
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Rapporteras vidare att specialistutbildning för onkologisjuksköterskor planeras både i Umeå och i 
Stockholm kommande läsår. Strålbehandlingsverksamheterna i landet uppmanas att verka för att 
sjuksköterskor anmäls till dessa kurser. 
 

11. Forum Skandion i Lund 22 – 23 november 
Thomas Björck-Eriksson rapporterar att programmet nu är klart och uppmanar alla som ännu inte 
anmält sig att göra så. 
 
Under punkten tas även förfrågan från Norge om möjligheterna för ca 10 personer från Norge att få 
deltaga och medverka i programmet upp. Kompletterande information ges av Håkan Nyström. Rådet 
enas om att under rådande förhållande erbjuda plats för några observatörer från Norge.  
 

12. Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 
 

13. Nästa möte 
Nästa möte i Medicinska rådet: 9 januari 2013. 
 
 
Vid pennan 
 
Olle Mattsson 
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